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2010 was een druk jaar voor de SP Amsterdam. Met twee verkiezingscampagnes hoefden we ons 
niet te vervelen. Toch hebben we ook buiten de campagnes als afdeling flink van ons laten horen 
in Amsterdam. In oktober kozen we speerpunten waarop we actie voeren. Op gebied van wonen, 
de sociale stad en openbaar vervoer valt nog veel te doen. Ook vanwege het succes van de acties 
tot nu toe zetten we de gekozen koers voorlopig voort. 
Dat zal ook hard nodig zijn. Een rechts kabinet vuurt grote bezuinigingen af op met name de 
zwaksten in Nederland. Ook de gemeentes gaan die bezuinigingen voelen. In Amsterdam wordt nu 
al bezuinigd op speciaal onderwijs, bij de sociale werkplaats en in het openbaar vervoer. We 
hebben veel te doen in de komende jaren. Hieronder schetsen we de plannen voor onze afdeling 
tot april 2012. 
 
Actieve Leden Groepen 
In het komende jaar zal de afdeling werken aan een verdere versterking van de Actieve Leden 
Groepen. Dit juist vanuit het idee van de gezamenlijke kracht van de afdeling. Het wiel hoeft niet 
opnieuw steeds uitgevonden te worden, en de stadsdeelgrenzen moeten niet rigide worden. De 
hele afdeling kan elkaar helpen, het bestuur is daarachter de drijvende kracht. Er moet meer het 
overzicht zijn over waar verschillende Actieve Leden Groepen mee bezig zijn, de Actieve Leden 
Groepen kunnen elkaar en het bestuur hier vaker zelf over informeren. Daardoor kan er 
gemakkelijker worden ingesprongen bij acties, activiteiten en problemen. Ook de afdelingsraad is 
er voor uitwisseling en gezamenlijke actie. We zijn één afdeling, met één doel. 
Dat neemt niet weg dat we als SP juist ook op buurtniveau met mensen willen spreken en 
samenwerken. Verschillende Actieve Leden Groepen werken al aan een eigen invulling van het 
afdelingsplan ‘Ogen & oren’. In het komende jaar zullen alle Actieve Leden Groepen hiermee, met 
de nodige ondersteuning, aan de slag te gaan.  
 
Acties & campagne 
In de eerste helft van 2011 zal de afdeling doorgaan met de succesvolle acties op het gebied van 
wonen en de sociale stad. Daarnaast voegen we het GVB toe als derde speerpunt.  Tijdens de 
volgende ledenvergadering zullen de acties rondom de speerpunten worden geëvalueerd. De 
poule van mensen die snel betrokken kunnen worden bij stedelijke acties wordt beter 
gecoördineerd en uitgebreid.  
 
Communicatie  
De website behoeft blijvend aandacht, stadsdelen waar de informatievoorziening (tijdelijk) 
achterblijft worden voortdurend gestimuleerd hun communicatie te verbeteren. Ook wordt hierbij 
praktische hulp aangeboden waar nodig. 
Elke Actieve Leden Groep heeft komend jaar de mogelijkheid een actiekrant te maken en te 
verspreiden in (een deel van) het stadsdeel. Het is hierbij de bedoeling dat het onderwerp van de 
krant gekoppeld is aan een actie van de Actieve Leden Groep. Redactieleden van ’t 
Amsterdammertje kunnen gevraagd worden te helpen met stukken schrijven. Het initiatief voor 
deze actiekranten ligt echter bij de Actieve Leden Groepen in de stadsdelen. Hiernaast worden 
Actieve Leden Groepen ook (weer) gestimuleerd om met snel gedrukte flyers hun standpunten 
over een actueel onderwerp onder de aandacht te brengen. 
 
Politiek café 
Politiek café opSPraak zal worden voortgezet, en moet nog meer een plek worden waar leden (en 
niet-leden) uit de hele stad elkaar ontmoeten, uitwisselen en motiveren. In het komende jaar zullen 
er ook weer speciale edities van opSPraak en andere ledenbijeenkomsten worden georganiseerd, 
bijvoorbeeld op 1 mei. 
 
Scholingen 
In het komende jaar zullen er een aantal basisscholingen worden georganiseerd. Zo komt er weer 
een reeks ‘Kennismaken met de SP’ voor nieuwe (actieve) leden. Maar er kan ook gedacht worden 
aan een lokale scholing voor medewerkers van de hulpdienst, en scholingen over thema’s die in 
de buurten leven, zoals wonen, leefbaarheid en belastingen, voor leden die in hun buurt met deze 



informatie aan de slag willen. Hiermee wordt ook ‘Ogen & Oren’ versterkt, je bent immers pas een 
oor als je ook een antwoord weet.  
 
Hulpdienst 
Het komende jaar moet de hulpdienst meer tussen de oren van actieve SP’ers komen. Mensen die 
hun verhaal komen vertellen op de markt, of aankloppen bij de fracties kunnen goed geholpen 
worden door de hulpdienst, maar dan moet men er wel aan denken om ze door te verwijzen. 
Aan de andere kant moeten de Actieve Leden Groepen en fracties ook tussen de oren van de 
hulpdienst komen. Informatie die daar binnenkomt kan politiek enorm interessant zijn voor de 
afdeling of een stadsdeel.  
Verder zal de hulpdienst meer aan de buitenwereld laten zien welke goede dingen ze doen door 
bijvoorbeeld de pers op te zoeken en zeker door berichten op de site te plaatsen. Als er een 
succes wordt binnengesleept kan dit de aanloop zeker vergroten. 
 
Maatschappelijke contacten 
In het verlengde van haar doelstellingen en activiteiten onderhoudt de SP in Amsterdam contacten 
met een breed scala aan maatschappelijke organisaties. In de komende periode zullen de 
bestaande contacten door de hele afdeling heen in kaart woorden gebracht, zodat alle actieve 
SP’ers daar hun voordeel mee kunnen doen. Onze eigen acties en speerpunten blijven onverkort 
de basis voor het aangaan van samenwerkingsverbanden met andere partijen. 
 
ROOD 
ROOD zal zich in het komende jaar blijven inzetten voor alle jongeren in Amsterdam. Deels 
gebeurt dit via landelijke acties. Maar daarnaast wil ROOD in Amsterdam ook graag lokale 
kwesties die jongeren aangaan aanpakken. Daarvoor zullen de banden met de afdeling worden 
aangehaald, waarbij ROOD wel haar eigen bewegingsruimte moet behouden. In de eerste helft 
van 2011 zal ROOD zich in ieder geval bezighouden met studentenhuisvesting, onderwijskwaliteit 
en toegankelijkheid van onderwijs. 
 
Fracties 
Het komend jaar gaan we ook in de raadsfracties verder met het vertegenwoordigen van de 
grootste behoeften van de mensen in de stad. Onze speerpunten (sociale strijd en wonen) zullen 
dan ook in de fracties de centrale speerpunten zijn, eventueel aangevuld met andere grote 
onderwerpen die op dat moment leven. We zullen in de fracties een duidelijk SP-geluid laten horen 
op basis van de punten die wij zelf van belang vinden. Er zal ook weer regelmatig een fractieraad 
met alle Amsterdamse SP-raadsleden gehouden worden om te zorgen voor goede afstemming. 
In Noord zullen we met onze wethouder zorgen dat de mensen in het stadsdeel merken dat een 
sociaal bestuur kan. In de overige raadsfracties zullen we een duidelijk en constructief 
oppositiegeluid laten horen. 
 
 
 
 


